
 
 

Stärk föreningslivet i Rinkeby-Kista 

 

Vid decembersammanträdet 2018 får fem föreningar bidrag för sin verksamhet. Det är självklart 

välkommet, men det faktum att endast 22 föreningar överhuvudtaget lämnat in ansökningar om 

bidrag är ett misslyckande och visar att stödet till föreningslivet behöver utvecklas. 

Därför efterlyser vi att stadsdelsförvaltningen tar ett större ansvar för utvecklingen av föreningslivet. 

För detta krävs att det finns resurser för att stödja och medverka till att aktiva får relevant utbildning 

och möjlighet att få svar på sina frågor om exempelvis styrelsearbete i en förening. Vidare är det 

tydligt att det behövs mer information och stöd inför utlysningar om möjlighet att söka ekonomiska 

bidrag. Det kan t.ex. få formen av att förvaltningen bjuder in till möten med föreningar på såväl södra 

som norra Järva för att förklara, svara på frågor inför ansökningarna. Här har förvaltningen en 

avgörande roll att spela. 

För att civilsamhället ska kunna utvecklas föreslår vi att en person i förvaltningen får som sitt enda 

uppdrag att hålla kontakt med och utveckla det lokala föreningslivet. Det bör även innefatta 

uppgiften att ge råd och vägledning att söka medel från andra finansieringskällor. Storleken på det 

ekonomiska stödet till föreningslivet måste därför även fortsättningsvis ligga på minst en oförändrad 

nivå, d.v.s. 1,6 mnkr .Eventuellt kan det också finnas anledning att se över om riktlinjerna för 

föreningsbidrag behöver förändras. 

Med en sådan satsning kan vi åter få det lysande föreningsliv som Järva tidigare varit känt för att 

uppvisa! 
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